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2010-11 BSP#10 Group Time Discussion 

， 
L –Low, M – Medium, and H – High, indicate the difficulty of a question. Group leaders should select 

questions that are challenging to their groups but not so difficult that their group members cannot answer. 

 

(A) “He Opened to Us the Scriptures” - Questions for scriptural reading and discussion 

(Time available: 10 minutes. Do at least 2 questions.) 「祂給我們講解了聖經」-  為讀經

及共同討論的問題(用十分鐘時間，至少討論 2個問題) 

 
 

1. [M] Who was Apollos?  阿頗羅是誰﹖ 

 

2. [L] Aquila and Prisca are mentioned in 16:19. Who were they, and what was 

their relationship with Paul? (Hint: Read Acts 18:1-3, 18-19; Romans 16:3-5.) 
在 16章 19節提到阿桂拉和普黎史拉。他們是誰﹖他們和保祿有什麼關係﹖(提示：請

閱讀宗 18:1-3，18-19； 羅 16:3-5.) 

 

3. [M] While Paul was concerned about each of the individual Christians in 

Corinth, he was equally concerned about the community as a whole. Review 

Paul’s letter. List 5 issues addressed by Paul that exhibit his concern for the 

community and its unity and holiness.    保祿關心每一位格林多的基督信友, 對格林

多的信友團體也同樣的關心。在保祿為信仰團體的合一及聖化所關心的項目中，請列

舉五項。  

 

 

(B) “Did Not Our Hearts Burn?” – Discuss one of the question below for meditation, 

prayer, and application.  (Suggested time: 15 minutes) “我們的心不是火熱的嗎﹖ “為默

想，祈禱，實踐”的題目，請用十五分鐘討論以下問題。 

 

In 16:15, Paul describes the household of Stephanas as having “devoted themselves to the 

service of the saints.” Take a moment to recall someone in your life who has been a 

witness to you of living out the Christian life. Explain why you are thankful to him/her. 

How has he/she inspired you to “stand firm in your faith”?  格 16：15中，保祿提說斯特法納

一家 “自願委身服事聖徒”。請回想一下，在你的生活中有誰為你是活出基督徒生活的見證人。請

說明自己為什麼對他 / 她心存感激。他 / 她 是如何激勵你堅守信仰的﹖ 

 

 

 

 

 


